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Nrdz ZAPYTANIE

Składam zapytanie dotyczące nieruchomości położonej przy ulicy Rycerskiej 32.
W szczególności proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania:

1/ Z jakiego powodu gmina jako wnioskodawca nie uzyskała stwierdzenia nabycia
prawa własności przez zasiedzenie i doszło do umorzenia postępowania sądowego w
roku 2012?

2/ Kto z radców prawnych prowadził tę sprawę w imieniu gminy?

3/ Czy gmina jest do dnia dzisiejszego w posiadaniu tej nieruchomości?

4/Jeśli tak, to jaki jest dalszy plan postępowania w celu uregulowania stanu prawnego
tej nieruchomości?

5/Jeśli nie, to kto jest w chwili obecnej posiadaczem tej nieruchomości, kiedy i w jaki
sposób objął ją w posiadanie? Kto płaci podatek od tej nieruchomości? Od kiedy?

Odpowiedź proszę przekazać do Biura Rady Miejskiej.
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